



من الشعب الياباني
From the People of Japan

Embassy of Japan in Lebanon

August 30, 2024

Press Release

Ambassador Magoshi attended the hand-over ceremony of a Japan-funded Medical Equipment for Farah Social Foundation Primary Healthcare Center



On August 27th, 2024, Ambassador MAGOSHI Masayuki attended virtually the hand-over ceremony of essential medical equipment to **Farah Social Foundation (FSF)**, which was supported by the Grant Assistance for Grassroots Human Security Program (GGP), with the presence of H.E. Dr. Bilal Abdallah, Member of the Lebanese Parliament, and Dr. Habouba Aoun, President of the FSF.

Kfarhim Medical Center was established by FSF in Chouf in 1997 and has played a pivotal role in the health sector of the region as it is the only primary healthcare service center in the area. Considering its contribution in providing affordable primary health care services to the most vulnerable communities and the increasing demand for efficient and sustainable medical services in this region, Japan supported the medical center through the provision of advanced medical equipment for its gynecology, ophthalmology, and dentistry departments. This assistance is enabling approximately 4,000 patients annually to have access to quality and affordable healthcare services and contribute to early detection of various diseases.

During the ceremony, Ambassador MAGOSHI reaffirmed Japan's commitment to supporting Lebanon's healthcare system during these challenging times. He underscored the significance of the grassroots assistance in providing advanced medical equipment to the Farah Social Foundation Primary Healthcare Center, which will improve access to essential services for vulnerable communities. Dr. Habouba Aoun expressed gratitude to Japan for their contribution and highlighted its positive impact on enhancing women's healthcare. Dr. Bilal Abdallah also recognized the importance of this support in advancing the quality of care in the region.



من الشعب الياباني
From the People of Japan

سفارة اليابان في لبنان

30 آب 2024

بيان صحفي

حضر السفير ماغوشي حفل تسليم معدات طبية ممولة من اليابان لدعم المركز الطبي لمؤسسة فرح الاجتماعية



في 27 آب 2024، حضر السفير ماغوشي ماسايوكي افتراضياً حفل تسليم معدات طبية أساسية إلى مؤسسة فرح الاجتماعية، والذي تم من خلال برنامج المساعدات الأهلية لمشاريع الأمن البشري (GGP)، بحضور سعادة النائب، الدكتور بلال عبد الله، وحاضرة رئيسة مؤسسة فرح الاجتماعية، الدكتورة حبوبه عون.

تأسس مركز كفرحيم الطبي من قبل المؤسسة في الشوف في عام 1997، ولعب دوراً محورياً في قطاع الصحة في المنطقة حيث يعد المركز الوحيد لتقديم خدمات الرعاية الصحية الأولية. نظراً لإسهامه في توفير خدمات الرعاية الصحية الأولية بأسعار معقولة للفئات الأكثر حرماناً وبسبب زيادة الطلب على خدمات الرعاية الطبية الفعالة والمستدامة في هذه المنطقة دعمت اليابان المركز من خلال توفير معدات طبية متطورة لأقسام طب النساء والعيون والأسنان. مكنت هذه المساعدة نحو 4,000 مريض سنوياً من الحصول على خدمات رعاية صحية عالية الجودة وبأسعار معقولة بالإضافة إلى مساهمتها بالكشف المبكر عن مختلف الأمراض.

خلال الحفل، شدد السفير ماغوشي على التزام اليابان بدعم القطاع الصحي في لبنان في ظل الأزمات المستمرة، مشيراً إلى أهمية الدعم المقدم من قبل اليابان في توفير المعدات الطبية المتطورة لمركز الرعاية الصحية الأولية التابع لمؤسسة فرح الاجتماعية، مما سيساهم في تحسين الوصول إلى الخدمات الصحية الأساسية للفئات المهمشة. من جهتها أعربت الدكتورة عون عن شكرها لليابان على مساهمتها، مشيرةً إلى تأثيرها الإيجابي في تعزيز الرعاية الصحية للنساء. كما أشاد الدكتور عبد الله بأهمية هذا الدعم في تحسين جودة الرعاية الصحية في المنطقة.